



雪隆廣肇會館

雪隆廣肇會館
PERSATUAN KWONG SIEW SELANGOR DAN WILAYAH PERSEKUTUAN
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY KWONG SIEW ASSOCIATION

168, Jalan Tun H.S.Lee, 50000 Kuala Lumpur, Malaysia.
(office) 147-149, 3rd Floor, Wisma Kwong Siew, Jalan Tun H.S.Lee,
50000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: (603) 2078 2735

Website: <http://www.kwongsiew.org>

Fax: (603) 2031 3828

Email: kwgsiew@streamyx.com



雪隆廣肇會館

雪隆廣肇會館 125 週年會慶社會公益活動
SELANGOR AND FEDERAL TERRITORY KWONG SIEW ASSOCIATION
125th ANNIVERSARY CELEBRATION CHARITABLE SOCIAL CONTRIBUTION ACTIVITY



頒贈清寒學生書包&校服
公益活動申請表格
Application Form For
Charitable School Bags &

申請人姓名 Name (中 Chinese): _____

(英 English): _____

性別 Gender: _____ 年齡 Age: _____ 班級 Class: _____

就讀學校 Studied School: _____

學校地址 School Address: _____

住家郵寄地址

Residential Mailing Address _____

校服 Uniform: 小學 Primary School

: 中學 Secondary School → 國民型中學 National Secondary School
 獨立中學 Independent Secondary School

校服尺寸 Uniform Size : S M L XL

家長姓名 (中) _____ (英) _____

Parent's name (Chinese) _____ (English) _____

申請人關係 _____ 電話號碼 _____

Relationship with Applicant _____ Telephone No. (R) _____ (H/P) _____

請打勾 Please Click

會員 Member

會員號碼 Membership No: _____

非會員 Non-Member

校方簽名 School Authority Signature

姓名
Name: _____

職位
Position: _____

學校蓋章

School Cop: _____

For office use only:

《愛心派送》頒贈清寒學生書包&校服公益活動申請細則
Rules of “Love Delivery” Free School Bags & School Uniforms Charitable Social Contribution Activity

- 1) 此項“愛心派送”公益活動公開予家境清貧的在籍學生申請。
This “Love Delivery” charitable activity is open to the poor and needy students.
- 2) 申請者只可提出 1 次申請，倘若已從其他“愛心派送”受惠單位中受惠，即不得再申請。
An applicant can only apply once. Those who have benefited from other “Love Delivery” charitable activities shall not apply.
- 3) 申請者必須填妥本會申請表格，同時須由校方(校長或副校長)簽名及蓋章推荐。
Applicants shall complete the application forms provided by this Association and shall be recommended by the school (headmaster or assistant headmaster), by signing and affixing with the seal.
- 4) 申請表格可於 **01/10/2012** 開始前來本會辦事處索取，或於本會網站 (www.kwongsiew.org) 下載，填妥後交來本會辦事處，惟恕本會不接受通過傳真申請。
申請截止日期為 **15/10/2012**，逾期恕不接受。
Application forms are available at the Association’s office from **01/10/2012** or download from the Association’s website (www.kwongsiew.org). Complete the forms and return them to the office. Applications by way of fax are not acceptable by this Association. The closing date for the application is **15/10/2012**, late applications will not be entertained.
- 5) 受惠者將獲本會書面通知，同時受惠名單也將公佈於本會佈告欄及本會網站，申請者可於 01/11/2012 後向秘書處查詢。
Successful applicants will be notified by this Association in writing and the list of successful applicants will be displayed at the notice board and the website of this Association. Applicants may enquire with the secretariat after 01/11/2012.
- 6) 受惠者必須親自於 **24/11/2012 (星期六)**，(上午) **11 am.**，前來 **雪隆廣肇大廈 6 樓禮堂** (地址如下) 領取免費校服及書包，不得由其他人代領。缺席之受惠者，其贈送品將被取消。
Successful applicants shall receive the free school uniforms and schoolbags personally at the hall at 6th floor, Wisma Kwong Siew at 11:00 am on 24/11/2012 (Saturday) and shall not assign other people to receive the same on their behalf. Successful applicants who are absent shall forego the free gifts.

Address: 6th Floor, Wisma Kwong Siew,
147-149, Jalan Tun H.S.Lee,
50000 Kuala Lumpur
Tel : 03 – 2078 2735

